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1 § Inledning

Mötet inleddes med bön.

2 § Föregående protokoll

Föregående protokoll gicks igenom.

3 § Genomförda arrangemang

En JS-helg och två JS-dagar har hållits. I Umeå var ingen anmäld till den planerade JS-helgen, 
så UNG-teamet planerade om och det blev en JS-dag istället. Den hölls 19 oktober i Hällnäs, 
och det togs inte upp någon anmälan. Ett 20-tal barn deltog.

I Uppsala hölls en JS-dag som planerat 9 november. Det var ett 100-tal deltagare, vilket är 
en fördubbling från förra årets JS-helg i Stockholm.

I Halmstad hölls en JS-helg som planerat 16-17 november, med ett 70-tal deltagare. Det var 
en minskning från 99 deltagare förra året, vilket till stor del berodde i en miss i 
kommunikationen om datumen.

Det blev fina dagar. Totalt var det 191 deltagare, varav 137 barn. Bland barnen var det 
38 som svarade ja på att de ville ta emot Jesus. Tre medlemmar ur UNG-teamet deltog på 
varje ställe. Sara samlar in rapporter till verksamhetsberättelsen.

Konfa-återträff hölls i Västerås 4-6 oktober. Det kändes mycket bra och positivt. 15 av 
konfirmanderna deltog. Bland annat badade de på kokpunkten.

4 § Kommande arrangemang

Planeringen av Wintercamp 2025 pågår. Ett tekniskt strul med hemsidan gjorde att anmälan 
fick starta om, men intofmation finns nu ute och anmälan är öppen. Vi hoppas på 
många anmälningar.

”Creative Arts Camp” är framflyttat och kommer att hållas 28/5-1/6 2025. Det planeras
av musikrådet.

Konfa25 med temat ”Explore” kommer att hållas på båten Shalom. På grund av begränsat 
antal kojplatser är antalet deltagare begränsat till 24. Det är först-till-kvarn som gäller vid 
anmälan. Om det kommer in fler anmälningar än platser kommer de senast anmälda 
garanteras en plats på nästa års Konfa. En intressekoll har skickats ut till alla kårledare, och 
den resulterade i 25 intresseanmälningar, varav några mer osäkra.

5 § Information från programkontoret

Sara förmedlade tack från programkontoret till ungdomsrådets ledamöter för deras arbete, 
och utlovade att det kommer att skickas ut en julgåva inom kort.

6 § Scout

a. Demokratijamboree 15-17 november

Erik och Hanna deltog på Demokratijamboree i Jönköping. Erik deltog som ombud för 
Södertälje kår och hade med sig två scouter. Det slogs rekord med över 1300 deltagare 
varav över 600 ombud. 70% av alla ombud var under 26 år. Detta ger hopp för det framtida 
demokratiarbetet och engagemanget inom Scouterna.

Under stämman antogs en ny strategi för åren 2025-2034. Den innehåller tre prioriterade 
utvecklingsområden som stämmer bra med Frälsningsarméns och ungdomsförbundets arbete 
samt utmaningar:



• ”Styrkan i det ideella engagemanget”, vilket handlar om att inspirera, rekrytera och 
behålla ideella ledare.

• ”En bredare scoutrörelse”, vilket handlar om att nå ut till en större mångfald av barn 
och vuxna.

• ”Scouting med ett djupare avtryck”, som handlar om att göra ett positivt avtryck på 
individer och i samhället.

Både Erik och Hanna hade under helgen bra samtal med många människor. Hanna kom 
bland annat i samtal med en av lägercheferna för Jamboree26, och blev lovad att bli 
inbjuden till möte om hur vi som litet förbund kan känna oss delaktiga under lägret.

Två FA-scouter, Erik Flink och Pelle Theiland, valdes som ombud till Scouternas 
förvaltningsmötet. Totalt väljs på varje Demokratijamboree 45 ombud och 5 suppleanter som 
ska representera stämman vid följande års förvaltningsmöte. Daniel Lund valdes om till 
ledamot i Scouternas valberedning.

b. Scoutläger 2025

Hanna har skickat ut ”Save the Date” i Facebook-gruppen för barn- och ungdomsledare inom 
Frälsningsarmén. I nuläget består lägerkommitén av Hanna Karlsson, Erik Flink, Sven-Inge 
Karlsson, Hanna Flink, Rafaela Wilnerzon och Lina Ragnar. En första planeringsträff kommer 
att hållas inom kort.

Rafaela kommer att representera UNG-teamet men kommer inte delta på lägret. Istället 
kommer Sara på lägret.

c. Nya scoutkårer

En ny scoutkår har startats i Sundsvall. Hanna var med vid deras första Scoutupptagning 
med nio scouter den 1 december. Kåren har i nuläget två ledare och tre föräldrar som hjälper 
till. Hanna hjälper till med administration för att registrera scoutkåren.

Halmstad har också nyligen startat upp scout-verksamhet och registrerats som en ny 
scoutkår. Båda dessa nya kårer kommer inom kort listas på Frälsningsarméns hemsida.

d. ESGN

Hanna deltog vid sammanträdet som SA ESGN hade i Nederländerna 1-4 november. Sara var 
samtidigt på sammanträde för Nationella Ungdomssekreterare på samma plats.

e. Redo att leda

Nätverket för scouting på kristen grund har haft två träffar under hösten och börjat planera 
för ledarhelgen Redo att leda 2025. Det är planerat att hållas 5-7 september, preliminärt vid 
Bjärka Säby slott.

Eftersom planeringsträffarna har skett på dagtid har Erik inte kunnat vara med och 
representera ungdomsförbundet. Han har via mejl kommunicerat att han och 
ungdomsförbundet vill vara med i fortsatt planering och genomförande.

7. Uppstart av Idrottsförening i Arvika

Ekene Kingsley, kårledare i Arvika, vill starta en idrottsförening och expandera det nuvarande 
arbetet med Football For All. Han och Jon-Anders Marthinussen har tagit kontakt med NUR 
för att undersöka möjligheten att inkludera denna verksamhet under ungdomsförbundet.

NUR ställer sig positivt till att den nya verksamheten startar upp som en del av Arvika 
ungdomskår. Som en del av en ungdomskår kan den vara del av ungdomsförbundet. Ifall 
det framkommer behov av att ha eget organisationsnummer skiljt från samfundet 
Frälsningsarmén, till exempel för att söka bidrag från eller samarbete med organisationer 
som kräver det, är det en fråga som får diskuteras med Frälsningsarméns högkvarter. En 
sådan förening kan fortfarande vara del av ungdomsförbundet enligt nuvarande 
förbundsförklaring om den utgör eller är del av en ungdomskår.

Erik svarar på utskickade frågor via mejl och erbjuder ett möte tillsammans med Erik och 
Hanna om behov för ytterligare diskussion finns.



8 § FARM

FARM hålls i Eksjö 26-28 september 2025. Hanna har inlett kontakten med Eksjö kår.

En helg för att fortsätta planeringen inför FARM 2025 hålls den 24-26 januari i Stockholm. 
Tills dess ska ungdomsrådets ledamöter fundera kring teman, talare och andra idéer. Sara 
ordnar en mötesplats.

9 § Övriga frågor

a. Medlemskap i nätverket för barnkonventionen

Frälsningsarmén som samfund kommer att bli medlem i nätverket för barnkonventionen och 
kyrkornas barnrättsplattform inom Sveriges Kristna Råd (SKR). Därmed kommer 
ungdomsförbundets medlemskap ingå i samfundets.

b. Rapport från Sveriges Kristna Ungdomsråd (SKUR) och eventuella förändringar

Sara var på SKUR-dygn som SKR anordnar. Ett tiotal personer deltog från olika samfund. Det 
diskuterades om tätare skott mellan SKR och SKUR, samt om en eventuell sammanslagning. 
Bland annat handlade diskussionerna mycket om hur ansvarsfördelning ska se ut.  Till nästa 
SKUR-möte ska det formuleras i text och organisationerna ska ta ställning till den.

10 § Nästa sammanträde

Nästa sammanträde hålls vid planeringshelgen inför FARM, 24-26 januari.

Erik Flink
Sekreterare


